



**CANADIAN UNION OF PUBLIC EMPLOYEES
NEW BRUNSWICK - NOUVEAU-BRUNSWICK
SYNDICAT CANADIEN DE LA FONCTION PUBLIQUE**

Steve Drost, President - *Président*
208 Lancaster Avenue, Saint John, NB, E2M 2K9
sdrost@cupe.ca 506-832-3487

Kimberly Copp, Secretary-Treasurer - *Secrétaire-trésorière*
30 Caledonia Mountain Road, Hopewell Hill, NB, E4H 3K6
Kimcopp16@gmail.com 506-874-2226

May 9, 2023

CUPE NB STATEMENT

NB Education Minister Should Support the 2SLGBTQI+ Community

CUPE NB expresses its concern and disappointment regarding the actions taken by New Brunswick's Education Minister, Bill Hogan. On May 5, 2023, Pride in Education (a not-for-profit organization run by teachers concerned about the well-being and safety of sexual and gender minority students in our province) organized a full day of educational and professional learning sessions for teachers. The same day, Minister Hogan released a statement proudly highlighting that his Department took no part in the organization of the professional learning day. This year was the first time since 2012 that funding for educational work was denied.

The Department has been partnering with Pride in Education for more than 13 years. In fact, all governments have provided substantial funding since 2012 for educational purposes. To add insult to injury, the Department states they plan to review Policy 713: the policy on sexual orientation and gender identity in schools. The goal of the policy has always been clear: school districts and public schools have the duty to create a safe, welcoming, inclusive, and affirming school environment for all students, families, and allies who identify or are perceived as LGBTQI2S+: <https://www2.gnb.ca/content/dam/gnb/Departments/ed/pdf/K12/policies-politiques/e/713.pdf>

The recent defunding, the statement by the Minister, and the review of Policy 713 are all cause for alarm. Taking proactive steps to create inclusive learning environments should go without saying.

CUPE school staff and the CUPE NB division are concerned for the safety of CUPE staff, other education workers, and students in our province who identify as 2SLGBTQI+.

We stand in solidarity with the New Brunswick Teacher's Association, Pride in Education, and the 2SLGBTQI+ community, whether this government likes it or not. **We invite you to participate in the demonstration organized by Fredericton Pride and Pride in Education at the Legislative Assembly this Saturday, May 13 at 1:00 pm**

In solidarity,

Stephen Drost
CUPE NB President

db/cope491



CANADIAN UNION OF PUBLIC EMPLOYEES NEW BRUNSWICK - NOUVEAU-BRUNSWICK SYNDICAT CANADIEN DE LA FONCTION PUBLIQUE

Steve Drost, President - *Président*
208 Lancaster Avenue, Saint John, NB, E2M 2K9
sdrost@cupe.ca 506-832-3487

Kimberly Copp, Secretary-Treasurer - *Secrétaire-trésorière*
30 Caledonia Mountain Road, Hopewell Hill, NB, E4H 3K6
Kimcopp16@gmail.com 506-874-2226

Le 9 mai 2023

DÉCLARATION DU SCFP NB

Le ministre de l'Éducation du Nouveau-Brunswick devrait soutenir la communauté 2SLGBTQI+

Le SCFP NB exprime son inquiétude et sa déception à l'égard des mesures prises par le ministre de l'Éducation du Nouveau-Brunswick, Bill Hogan. Le 5 mai 2023, Fierté en éducation (c'est-à-dire *Pride in Education*, un organisme à but non lucratif dirigé par des enseignants préoccupés par le bien-être et la sécurité des élèves des minorités sexuelles et de genre de notre province) a organisé une journée complète de séances éducatives et d'apprentissage professionnel pour les enseignants. Le même jour, le ministre Hogan a publié une déclaration soulignant que son ministère n'avait pas participé à l'organisation de la journée d'apprentissage professionnel. Cette année, c'est la première fois depuis 2012 que le financement d'activités éducatives a été refusé.

Le ministère de l'Éducation est partenaire de *Pride in Education* depuis plus de 13 ans. En fait, tous les gouvernements ont fourni un financement substantiel depuis 2012 à des fins éducatives. Pour couronner le tout, le ministère déclare qu'il a l'intention de réviser la politique 713 : la politique sur l'orientation sexuelle et l'identité de genre dans les écoles. L'objectif de cette politique a toujours été clair. Les districts scolaires et les écoles publiques ont le devoir de créer un environnement scolaire sûr, accueillant, inclusif et respectueux pour tous les élèves, les familles et les alliés qui s'identifient ou sont perçus comme LGBTQI2S+ :
<https://www2.gnb.ca/content/dam/gnb/Departments/ed/pdf/K12/policies-politiques/e/713.pdf>

Le récent retrait de fonds, la déclaration du ministre, et la révision de la politique 713 sont des raisons pour s'alarmer. Prendre des mesures proactives pour créer des environnements d'apprentissage inclusifs, ça devrait vraiment aller de soi.

Le personnel scolaire du SCFP et la division du SCFP NB sont préoccupés par la sécurité du personnel du SCFP, des autres travailleurs de l'éducation et des élèves de notre province qui s'identifient comme 2SLGBTQI+.

Nous sommes solidaires avec la NBTA-AEFNB, de *Pride in Education* et de la communauté 2SLGBTQI+, que le gouvernement le veuille ou non. **Nous vous invitons à participer à la manifestation organisée par Fierté Fredericton Pride et *Pride in Education* à l'Assemblée législative, ce samedi le 13 mai à 13:00**

En solidarité,

Stephen Drost
Président du SCFP NB

db/sepb491